
 
 
 

 
 
Dagsorden         

 
SB-møde den 22/2 20212kl. 17:30 – 20:00 
 
1. Godkendelse af budget for 2022 (Martin) (bilag 1 følger) 

2. Skolebestyrelsesvalg 2022 (Caroline) Der skal afholdes valg af forældrerepræsentanter til skolebestyrelsen inden sommerferien, så en ny 
skolebestyrelse kan tiltræde i august (bilag 2). Hvordan tilrettelægger vi bedst valget, præsentation af kandidater etc.? Skal vi evt. holde forskudte 
valg? 

3. Møde for SB’s forældrerepræsentanter 3/2 -2022 (orientering v. Caroline)  

4. Etablering af kontaktforældrenetværk og skolebestyrelsens synlighed i fht. forældrene. For øjeblikket hører vi i SB mest til forældrene, når 
de oplever akutte problemer og konflikter i deres børns klasser. Megen frustration og konflikt kan formentlig forhindres med bedre dialog med både 
ledelse og SB. En tættere kontakt til forældrene kan desuden styrke SBs arbejde og bringe det mere i sync med forældrenes ønsker og prioriteter.  

5. Principper for forældresamarbejde (Katrine). Fælles drøftelse af det foreløbige udkast til principperne med henblik på at vi kan have et færdigt 
dokument til godkendelse på næste møde (bilag 3) 

6. Drøftelse af arbejdet med at forbedre toiletforhold for eleverne på RG1, hvor står vi (Cristina) og hvad mere kan/skal vi foretage os i sagen i 
dette skoleår (drøftelse) 

7. Eventuelt 

8. Opsamling: På dagsorden næste gang:   
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SB-møde den 22/2-2022 
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   Drøftelse /  Orientering Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Godkendelse af budget 
for 2022 (Martin) 

 Orientering: 
Martin gennemgår budgettet. 
Det er muligt at arbejde med økonomien 
omkring lejrskoler, undervisningsmidler, 
personaleomkostninger, vedligehold. 
 
Budgettet er lagt ud fra sidste års 
forbrug.  
 
Drøftelse:  
SB drøfter hvordan økonomien bruges.  
 
Smartboards skiftes løbende ud med 
ProWise-tavler.   
 
Elevaktiviteter dækker over fx ture ud af 
huset.  
 
Næste skoleår skal vi have fem 0. 
klasser. Derfor budgetteres med 1 mill. i 
bevilling.  
 
Der er allerede nye møbler i de fleste 
klasselokaler – der mangler nye møbler 
på én årgang og de møbler kan 
anskaffes i forbindelse med møblering 
af ekstra 0. klasse.  
 

Vedtaget: 
Budgettet godkendt 
 
SB prioriterer, at skolen er tidssvarende 
vedligeholdt og at udstyr herunder 
møblement er i orden.  
 
SB tilstræber, at alle Smartboards udskiftes 
over en treårig periode.  
 
 
 

 



Lejrskole dækker alm. lejrskole (2., 5. 
og 8. klasse) og er forhøjet til 200.000 
kr.  
I forbindelse med ekstra lejrskole 
(udskolingen) er skolen tilført 206.019 
kr.  

2 Skolebestyrelsesvalg 
2022 (Caroline) 
Der skal afholdes valg af 
forældrerepræsentanter til 
skolebestyrelsen inden 
sommerferien, så en ny 
skolebestyrelse kan 
tiltræde i august (bilag 2). 
Hvordan tilrettelægger vi 
bedst valget, præsentation 
af kandidater etc.? Skal vi 
evt. holde forskudte valg? 

 

 Drøftelse:  

SB drøfter afvikling af valget til 

SB varsler valget mandag den 4/4 og 
inviterer til informationsmøde i 
forbindelse SB-mødet den 21/4. 

Frist for opstilling af kandidater den 4/5. 

Herefter tages stilling til valghandling.  

Hele bestyrelsen er på valg.  

SB drøfter om der skal inviteres to 
eksterne medlemmer ind i SB. Det 
drøftes om det vil være mere relevant at 
invitere eksterne deltagere.   

Aftalt: 
Tidsplan: 
4/4    Valget varsles 
21/4  Informationsmøde 
4/5    Frist for opstilling  
 
Leder af KKFO´en skal indskrives i 
principper for SB. 
 
SB vælger ikke at invitere eksterne 
medlemmer ind i SB, men at eksterne 
interessenter kan inviteres hvis relevant. 
 
  

 

3 Møde for SB’s 
forældrerepræsentanter 
3/2 -2022 (orientering) 

(Caroline)  

 Orientering:  
Forældrerepræsentanterne Caroline, 
Faik og Line orienterer om, at de har 
afholdt et møde, hvor de drøftede SB´s 
synlighed. SB vil gerne tættere på de 
forældre de repræsenterer fx ved 
”Torsdagskaffe”. Ambitionen er 
etablering af et netværk for 
kontaktforældre. 

Aftalt:  
SB vil indlede den kommende konstituering 
med et længere visionsmøde. 

 

4 Etablering af 
kontaktforældrenetværk 
og skolebestyrelsens 
synlighed i fht. 
forældrene. 

   Aftalt:  
Første skridt er at gruppen etableres i Aula. 
Skoleåret 22/23 oprettes en gr. til RG1 og 
RG2. 
Caroline skriver til gruppen i 

 

5 Principper for 
forældresamarbejde 
(Katrine) 

 Drøftelse: 
Katrine fremlægger det foreløbige 
redigerede dokument med principper for 
forældresamarbejde. 
 

  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SB skal tage stilling til om KKFO´ens 
forældreråd. Det tilstræbes af alle 
matrikler er repræsenteret.  
 
Kommunikationsvejen skal tydeliggøres, 
herunder kommunikation fra lærerne til 
børn og forældre.  
 
Passus om elevplaner bortfalder.  
 
Kontaktforældremøder på RG1 og RG2:  
- Efteråret RG1  
- Foråret RG2 
Kontaktforældrenes opgave skal 
klargøres – opgaven er at få samlet 
kommunikationen fra forældregruppen.  
 
Forældremøde 2 skal falde i januar-
februar.  
 

6 Drøftelse af arbejdet med 
at forbedre toiletforhold 
for eleverne på RG1 
(Cristina) 

 Orientering:  
Renovering af pissoiret er i gang.  
 
SB får fortsat henvendelser fra forældre 
der er bekymrede for toiletforholdene på 
skolen.  
 
 

Aftalt: 
Caroline skriver til borgmesteren   
 
Handikaptoiletterne er fortsat aflåst -dette 
skal bringes i orden med det samme. 
Toiletterne for enden af gangene på 1.-  og 
2. sal skal ligeledes være åbne. 
 

 

7 Eventuelt   SB har fået en mail om trafiksikkerhed.  
 
 
 

 

8 Opsamling: På 
dagsorden næste gang:  

  Beslutning om Principper for forældre-
samarbejde.  

 


